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Styrelsemöte för Simris -Viarps Byalag     Protokoll nr 6, 2023 

 

 

Tid: Torsdagen den 9 februari, kl 18.00 hos Johan Mannergren 

 

Närvarande: Annika Hallqvist, Johan Mannergren, Mats Wallgren, Lena Nydahl, Fredric 

Ferrari, Karin Lefvert, Lars Hägg och Andreas Rebert. 

 

 

 

 

      § 1 Genomgång av protokoll nr 4 och 5 

Vi gick igenom protokollet och efter inga invändningar godkändes det av de närvarande. 

 

      § 2 Ekonomisk rapport 

Saldo den 9 februari är 44 476,78 kronor.  

Johan konstaterade att medlemsinbetalningarna är betydligt lägre nu än vid samma tid 

förra året. Vi spekulerade lite kring vad det kan bero på. 

Frågan sköts upp till § 4 på dagordningen. 

  

      § 3 Stadgeändringar 

Vi bestämde att vi ordnar ett särskilt arbetsmöte lite längre fram där vi enkom behandlar 

stadgeändringsfrågan. Frågan bordlades vid detta möte. 

  

      § 4 Medlemsantal och Medlemskort 

Karin informerade om att 51 stycken inbetalningar har kommit in för år 2023. 56 stycken 

som betalade i fjol har ännu inte kommit. Karin gör en påminnelse som går ut kring 10 mars 

och av erfarenhet så brukar ganska många betala in sin avgift efter den erhållna 

påminnelsen. Påminnelsen delges alla i styrelsen innan utskick till berörda parter. 

Vi diskuterade även vad som kan vara anledningen till det låga betalande medlemsantalet. 

Vi beslöt att ta upp frågan igen efter vi sett resultatet av den utsända påminnelsen. 

Vi bestämde att vi ska fortsätta med våra medlemskort. 

 

      § 5     Reparerad anslagstavla 

Annika berättade att det trasiga fönstret på vår anslagstavla nu är reparerad av ett proffs. 

Clary Loman, som är utbildad fönsterreparatör åtog sig att laga det utan att ta någon kostnad 

för sitt nedlagda arbete. Detta uppskattas stort av styrelsen och som tack köper Annika en 

blomstercheck på 300 kr hos Simris Trädgård och överlämnar till Clary. 

 

      § 6 Utvärdering av Julmarknad och Lucia 

Alla i styrelsen var överens om att Julmarknaden var en mycket lyckad tillställning. Och vi 

vet att även Simris Trädgårds ägare var mycket nöjda. Vad som kan diskuteras till årets 

julmarknad är att kanske det räcker med en dag med då lite längre öppethållande? 

Luciatåget i Simris Trädgård var också trevligt och lyckat men går inte att jämföra med när 

det kan hållas i Simris Kyrka. Frågan uppstod vem som betalat och Johan fick i uppdrag att 

ringa till Alvar Nilsson, Lions och höra efter.  

 

      § 7 Trygghetsvandringen i Simris 

Det finns information på Simrishamns kommuns hemsida om trygghetsvandringen i de byar 

man besökt och där finns även Simris. Detta kunde Andreas informera oss om. Annika ber 

att få det som skrivits vad gäller Simris och lämnar synpunkter vid behov. 
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      § 8 Trafikgruppen 

Vi diskuterade vad som skett på Simris Bygata och konstaterade att den nya ”tysta” 

asfalten och inte minst vägrenstrecken som är målade betydligt längre in på gatan har gjort 

stor skillnad på hastigheten genom byn generellt. Vi beslöt härmed att den tillsatta 

trafikgruppen kan upphöra med omedelbar verkan. Skulle det behövas igen framöver kan vi 

tillsätta en ny grupp. Dock, vad gäller Viarp och dess 70 km genom byn så tar Lena och 

Fredric ansvar för att det skrivs till Länsstyrelsen om en önskad lägre hastighet.  

 

      § 9 Start av Boulespel i Simris 

Vi bestämde att vi startar Torsdagen den 13 april, klockan 18 med vårt gemensamma 

boulespel vid lekplatsen i Simris. Byalaget bjuder denna kväll på grillad korv med bröd och 

dryck. 

 

      § 10 Övriga frågor a) Vår hemsida b) Eon information 

a) Vi applåderade och tackade Andreas för den fina uppdateringen han gjort av vår 

hemsida. www.simris.se Det görs nu också utan kostnad för byalaget vilket vi är väldigt 

tacksamma för. 

b) Karin har haft kontakt med Stina Albing, som var en av de första inom Eon som höll i 

det 3-åriga projekt som hölls här i byn. Stina kontaktade Karin och hon vill absolut få till 

stånd ett värdigt avslut av projektet för byborna i Simris. Karin ska träffa Stina och en 

person till från Eon nu den 13 februari och då tar Karin upp frågan med dem. 

 

      § 11 Nästa styrelsemöte 

Vi avslutade dagens möte och tackade Johan för god förplägnad och bestämde att nästa 

styrelsemöte hålls hos Lars Tisdagen den 14 mars, kl 18.00.   

 

 

 

 

 

 

 Annika Hallqvist   Karin Lefvert 

 Ordförande    sekreterare  

http://www.simris.se/

